#### 照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION





監管局以視像會議形式 與業界主要代表舉行聯 絡會議,會上提到有關 「節能有『理』嘉許計 劃」、常見違規個案、

反洗錢的最新消息及即將舉行的持續專 業進修活動等等。

The EAA holds a liaison meeting with major trade representatives by video conferencing. The Estate Agents Energy Saving Award Scheme, common non-compliance, updates on the AML issue and upcoming CPD activities are discussed in the meeting.



監管局於柴灣區舉行與前線持 牌人交流的聚焦小組會議。席 間,監管局代表與出席的持牌 人談及關於發牌、規管及持續 專業進修等不同範疇的事項,

而持牌人則分享其日常執業所遇到的問題。

The EAA holds a focus group meeting with frontline licensees in Chai Wan District. During the meeting, EAA representatives discuss with the participating licensees on matters about licensing, compliance and CPD while licensees also shared the issues they encountered in their daily practice.







監管局與運輸及房屋局轄 下的劏房租務管制研究工 作小組進行會議,討論在 當局建議的劏房新監管制 度下,可能涉及地產地理 的新要求。

The EAA holds a meeting with the Task Force for the Study of Tenancy Control of Subdivided Units under the Transport and Housing Bureau to discuss the possible new requirements for estate agents under the proposed new regulations for subdivided units.

### 照片回顧 PHOTOS RECOLLECTION



# 06/2008

監管局推出「地產代理商舖專業進修嘉許獎章」, 鼓勵地產代理公司積極參與持續專業進修計劃活動。

The EAA introduced the "CPD Mark for Estate Agencies Award Scheme" to encourage estate agency shops to participate in more Continuing Professional Development ("CPD") activities.

# 05/2010

監管局就發出有關一手樓盤銷售的執業通告向地產 代理公司管理層闡釋通告的主要內容。

The EAA explained the key points of the practice circulars regarding the sale of first-hand properties to the management of estate agency companies.





# 06/2015

監管局發出有關申報一手住宅物業銷售中已遞交的 購樓意向登記的執業通告。

The EAA issued a practice circular on the declaration of submission of registrations of intent in the sales of first-hand residential properties.